
 Bestyrelsens     beretning 

 Den     nuværende     bestyrelse     blev     konstitueret     efter     sidste     års     generalforsamling     som     var     den 
 2.     feb.     2022. 
 Louise     i     nr.     18     blev     suppleant     -     men     erstattede     Søren     midt     på     sommeren     da     han     ønskede     at 
 udtræde     af     bestyrelsen     I     2022     har     vi     sagt     farvel     til     2     beboere     i     nr.     4     døde     vagn     Nielsen     i 
 august     og     efterfølgende     valgte     hans     kone     Margit     at     flytte     over     på     S.hus. 
 I     september     fik     Mona     Peerstrup     nøglerne     til     nr.     4. 
 I     nr.     16     flyttede     Nick     Skafte     p.g.a     arbejdes     hensyn.     I     hans     hus     er     Linda     Eriksen     flyttet     ind     pr. 
 1.     dec. 
 Vi     siger     velkommen     til     Kastanievej     ,     håber     at     I     bliver     glade     for     at     bo     her     i     vores     lille 
 andelsforening. 

 18.     juni     -     22     skete     der     det     fantastiske     at     Tove     Møller     i     nr.     8     fyldte     100     år.     Hun     indbød     lidt 
 senere     til     en     flot     fødselsdag     på     s.hus.     Vi     er     imponeret     over,     hvor     frisk     og     flot     Tove     holder     sig     . 
 Desværre     havde     hun     så     det     uheld     for     nylig     at     falde     og     måtte     en     tur     på     sygehuset     for     at     få     en 
 ny     hofte-     Men     efter     få     dage     var     hun     hjemme     igen.     Vi     ønsker     dig     alt     det     bedste. 

 I     starten     af     Januar-     22     fik     alle     vi     beboererer     en     rapport     der     skulle     synliggøre     eventuelle 
 mangler     vedr.     vedligeholdelse. 
 Al     udvendig     vedligeholdelse     er     pålagt     foreningen.     dvs     bygninger,     fællesskuer,     beplantninger 
 og     afløbsledninger.     Jens     fremlægger     vedligeholdelsesplanen     her     bagefter. 
 I     det     forgangne     år     har     Jens     skiftet     cylinderlåse     hos     alle     -     og     er     også     begyndt     at     male     de 
 udvendige     stuevinduer     mod     syd.     Resten     af     vinduerne     trænger     ikke     endnu. 
 Græsslåning     og     hækklipning     er     også     klaret     af     Jens. 

 I     efteråret     fik     vi     et     nyt     sorteringssystem.     Det     betød     at     affaldscontainerne     fik     en     ny     plads 
 bagved     vores     fællesskur,     hvor     der     så     inden     var     blevet     lagt     fliser. 
 Ved     hvert     hus     er     der     ligeledes     2     måder     at     sortere     affald     på     nemlig     i     madrester     og     restaffald. 
 Have     affald     skal     smides     i     have     affaldsbeholderen. 

 29.     november     havde     vi     en     meget     hyggelig     julefrokost     på     S.Hus.     Hvor     næsten     alle     huse     var 
 repræsenteret. 

 Her     til     sommer     nemlig     den     12.     august     vil     vi     inviterer     til     grill-fest. 
 Der     bliver     ingen     fælles     arb.     dag     i     det     kommende     år,     da     vi     er     godt     med     i     udenoms     arealerne. 

 Slutteligt     vil     jeg     sige     tak     for     godt     samarbejde     til     bestyrelsen 


